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PROTOKÓŁ Nr XLI/2006 

z Sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 01 września 2006 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Olczak otworzył obrady XLI Sesji Rady 

Gminy. Przywitał Wójta Gminy – Zbigniewa Wocha, Z-cę Wójta – Panią Alicj ę Hoppen-

Anyszko,  Skarbnika Gminy – Jarosława Wisza oraz zebranych radnych i sołtysów Gminy Skąpe. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Olczak odczytał porządek obrad. Powiedział, iŜ 

na 15 radnych obecnych jest 13 i podjęte uchwały będą miały moc obowiązującą. 

Przewodniczący Rady zapytał zebranych o ewentualne wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad. PoniewaŜ Ŝadnych wniosków nie było, Przewodniczący zaproponował głosowanie nad 

porządkiem obrad w wyniku, którego został jednogłośnie przyjęty. 

Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Interpelacje i wnioski. 

3. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu;  

b) zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy Skąpe; 

c) udzielenia dotacji na wykonywanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru; 

d) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Lubuskiego; 

e) zmiany Uchwały Nr XXXVI/213/2005 Rady Gminy Skąpe z dnia 21 grudnia 2005r. w 

sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Skąpe na rok 2006; 

6. Przyjęcie protokołu z  XL Sesji Rady Gminy Skąpe. 

7. Zamknięcie obrad.  

Ad.2.  

Następnym punktem posiedzenia były interpelacje i wnioski radnych.  

1. Radny Pan Zbigniew Waśko zaprosił wszystkich obecnych na Sesji Rady Gminy na doŜynki 

gminne w miejscowości Radoszyn w nadchodzącą sobotę na godzinę 14tą. 
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2. Sołtys Pan Jan Bogusz  zapytał kto jest właścicielem i kto odpowiada za właściwe utrzymanie 

dwóch mostków połoŜonych w lesie w okolicy miejscowości Rokitnica, które w chwili 

obecnej są nieprzejezdne. Dodał równieŜ, Ŝe kostka polbrukowa przeznaczona na zatoczkę w 

Rokitnicy jest wykorzystywana przez dzieci do zabawy. 

Ad.3 i ad. 4. 

Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania radnych:  

1. Odnosząc się do interpelacji Sołtysa Jana Bogusza Wójt -Zbigniew Woch powiedział, iŜ 

mostki są własnością Nadleśnictwa Świebodzin i sprawa zostanie do nich skierowana. 

Natomiast w kwestii kostki polbrukowej w miejscowości Rokitnica Wójt nadmienił, Ŝe w 

dniu dzisiejszym jest wizja lokalna Pana Marcina Wojewódki –Kierownika Referatu GRŚiZP 

z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Świebodzinie w sprawie wykonania zatoczki w 

w/w miejscowości.   

W okresie międzysesyjnem podejmowane były następujące prace: 

1. W dziedzinie oświaty podejmowane były następujące działania: 

a) zmiana nawierzchni asfaltowej na boisku koło Gimnazjum w Radoszynie, koszt 

inwestycji 39 tys. 625 zł, ogłoszono przetarg na wykonanie w/w prac, zgłosił się tylko 

jeden podmiot, 

b) zakończono wykonanie placyka koło Publicznej Szkoły Podstawowej w Ołoboku, 

c) zlikwidowano podest tzw. scenę w auli w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Niekarzynie, 

d) ścięto wysokie drzewa rosnące przy Publicznej Szkole Podstawowej w Międzylesiu, 

które zagraŜały bezpieczeństwu uczniów, 

e) zakończono remont kapitalny w Publicznym Przedszkolu w Ciborzu, połoŜone zostały 

wykładziny w holu oraz pomieszczeniu kuchennym, 

f) przeniesiono Przedszkole w Ołoboku z tymczasowego budynku do budynku po dawnym 

przedszkolu. Otrzymano na ten cel środki finansowe z Kontraktu Wojewódzkiego w 

kwocie 137tys. zł. W najbliŜszych dniach inwestycja zostanie zakończona. JednakŜe 

czynności wykończeniowe, ustawienie mebli itp. zmuszają o odroczenie wejścia dzieci 

do przedszkola o jeden tydzień. Odbył się przetarg na wykonanie w/w inwestycji, zgłosił 

się tylko jeden zainteresowany podmiot a mianowicie Pan Bystrzanowski,  

g) nastąpiła zmiana elewacji budynku Przedszkola w Radoszynie, 

h) odbył się konkurs na stanowisko dyrektora gimnazjum, w związku z końcem kadencji 

Pana Andrzeja Walacha. Zgłosił się jeden kandydat, a mianowicie Pan Andrzej Walach, 
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którego komisja konkusrsowa, złoŜona z przedstawicieli Kuratorium, Rady Gminy, 

Związków Zawodowych, Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców Gimnazjum w 

Radoszynie, wybrała na stanowisko dyrektora na kolejne pięć lat szkolnych.  

2. Odbył się Festyn w Niesulicach, który wypadł bardzo dobrze, pomimo nienajlepszej pogody.  

3. Zakończono inwestycję zwodociągowania i skanalizowania w Międzylesiu. 

4. Dobiegają końca prace przy remoncie biblioteko-świetlicy w Ołoboku. 

5. Zakończona została inwestycja związana z wymianą nawierzchni drogi na odcinku 

Sulechów-Skąpe. Nie wykonano jeszcze nowej nawierzchni w Pałcku, poniewaŜ obecnie 

trwają prace związane z połoŜeniem nowych chodników.  

6. Zadanie związane z przebudową skrzyŜowania w Skąpem rozpocznie się ok. 15 września.  

7. Jeśli chodzi o podatki i umorzenia to wpłynęło 5 wniosków o umorzenie. Zastosowano 

umorzenie na kwotę 118 zł. PKP zobowiązało się do oddania podatku w kwocie 150 tys. zł. 

Polskie Sieci Energetyczne są dłuŜni 66 tys. zł.   

8. Dobiega końca budowa szatni dla piłkarzy w Węgrzynicach. 

9. Sfinalizowała się sprawa zakupu samochodu dla OSP, koszt zakupu 118 tys. zł, 

dofinansowanie 50 tys. zł., pozostały wkład to koszty gminy.   

Ad.5.  

Punkt ten dotyczył przyjęcia projektów uchwał: 

1. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu. Wójt zabrał głos i powiedział, iŜ 

cięŜka sytuacja materialna wielu rodzin z terenu gminy, często związana z likwidacją 

PGR-ów, bezrobociem, patologią, powoduje ciągły spadek ilości dzieci uczęszczających 

do przedszkoli. Obecnie na 222 dzieci zameldowanych na terenie gminy do przedszkola 

uczęszcza jedynie 41 dzieci, tj. 18,5% populacji dzieci w wieku przedszkolnym. Sytuacja 

taka powoduje, Ŝe większość z tych dzieci odbiega poziomem edukacyjnym od swoich 

rówieśników korzystających z zajęć dydaktyczno-wychowawczych w przedszkolach. 

Właśnie z myślą o dzieciach nie uczęszczających do przedszkoli, pochodzących z rodzin 

ubogich, których nie stać na opłacenie czesnego w przedszkolu powstała przedmiotowa 

uchwała. Zapisy uchwały dają szansę szerszemu gronu dzieci na korzystanie z zajęć 

przedszkolnych. Komisje Rady Gminy wyraziły pozytywne opinie. Następnie 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w. W wyniku 

głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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2. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy Skąpe. Wszystkie komisje wyraziły 

pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

3. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji na wykonywanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 

przy zabytkach wpisanych do rejestru. Wójt powiedział, Ŝe powyŜszy projekt odnosi się 

do dwóch kościołów w Międzylesiu i Rokitnicy. Oba kościoły otrzymają po 10 tys. zł 

dotacji od gminy. Jeśli chodzi o Kościół w Międzylesiu środki finansowe zostają 

przeznaczone na remont dachu kościoła, natomiast w przypadku kościoła w Rokitnicy, 

który wymaga bardzo duŜego remontu i ogromnych środków finansowych, wspomniana 

dotacja zostanie przeznaczona na wykonanie studium wykonalności dla inwestycji 

polegającej na renowacji konstrukcji i wnętrza kościoła. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w. W wyniku głosowania projekt uchwały 

został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Samorządowi Województwa Lubuskiego. Komisje Rady Gminy 

wyraziły pozytywne opinie. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w/w. W wyniku głosowania projekt uchwały został 

jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXVI/213/2005 Rady Gminy Skąpe z dnia 21 grudnia 2005r. w sprawie 

uchwalenia budŜetu Gminy Skąpe na rok 2006. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne 

opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. 

Przed przystąpieniem do tego punktu obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są 

jakiekolwiek zastrzeŜenia do protokołu XL Sesji Rady Gminy Skąpe. PoniewaŜ zastrzeŜeń nie 

było, poddał pod głosowanie treść protokołu, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 7.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował zebranym za udział w obradach XLI Sesji Rady 

Gminy. Zamknął obrady XLI Sesji Rady Gminy.  

 


